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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy: Zasad parkowania obowiązujących sprzedawców targowisk. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Sprzedający na poznańskich targowiskach wskazują na problem braku miejsc parkingowych 

dedykowanych sprzedawcom. Obecnie po wprowadzeniu podwyżek w SPP  problem ten jest jeszcze 

bardziej odczuwalny ze względu na wysokie koszty pozostawienia samochodu dostawczego w pobliżu 

targowiska. W związku z powyższym zgłoszeniem sprzedających proszę o udzielenie odpowiedzi na 

pytania: 

1. Na jakich zasadach sprzedający parkują swoje samochody dostawcze w rejonie targowisk? 

2. Czy muszą opłacać swój postój w parkomatach? Czy mają możliwość parkowania w ramach 

opłaty eksploatacyjnej którą wnoszą na rzecz Miasta Poznania? 

3. Czy mają możliwość wykupienia miesięcznego abonamentu w pobliżu targowiska? 

 

Zasadnym wydaje się wprowadzenie rozwiązań, które pozwolą sprzedającym na targowiskach 

uniknąć wysokich opłat (może warto wprowadzić abonament, itp.) 

 

Będę wdzięczny za udzielenie odpowiedzi i podjęcie działań mających na celu rozwiązanie w/w 

problemu. 

 

        Z poważaniem, 

 

    (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


